

Title (en)
VEHICLE PROTECTION SYSTEM.

Title (de)
FAHRZEUGSICHERUNGSSYSTEM.

Title (fr)
SYSTEME DE PROTECTION DESTINE A UN VEHICULE.

Publication
EP 0560855 A1 19930922 (EN)

Application
EP 92900512 A 19911210

Priority

- GB 9026853 A 19901211
- GB 9104798 A 19910307
- GB 9102193 W 19911210

Abstract (en)
[origin: WO9210387A1] A vehicle protection system comprises a sensor (4), a transmission means (6), a control unit (8) and an alarm (10) signalling means. The sensor (4) is mountable on and capable of detecting interference with a vehicle (2), and the transmission means (6) is also mountable on the vehicle (2) and is activated in response to detection by the sensor (4) of interference with the vehicle to transmit a signal to the control unit (8). The control unit (8) is located remotely from the vehicle (2) and is arranged to activate the alarm (10) signalling means in response to receipt of said signal, there being no physical connection between the control unit (8) and the transmission means (6).

Abstract (fr)
Système de protection destiné à un véhicule, comprenant un détecteur (4), un système d'émetteur (6), une unité de commande (8) et un système de signal d'alarme (10). Le détecteur (4) se monte sur un véhicule (2) et peut détecter des interférences avec ce dernier, un système d'émetteur (6) se monte également sur le véhicule (2), ce système se mettant à fonctionner lorsque le détecteur (4) a détecté une interférence avec le véhicule, pour transmettre un signal à l'unité de commande (8). Ladite unité de commande (8) est située à une certaine distance du véhicule (2) et elle est conçue pour déclencher le système de signal d'alarme (10) en réaction à la réception dudit signal, de sorte qu'il n'existe pas de connexion physique entre l'unité de commande (8) et le système d'émetteur (6).

IPC 1-7
B60R 25/10

IPC 8 full level
B60R 25/10 (2013.01)

CPC (source: EP US)
B60R 25/1012 (2013.01 - EP US); **B60R 2025/1016** (2013.01 - EP US); **B60R 2325/304** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9210387A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9210387 A1 19920625; AU 9078991 A 19920708; DE 69125171 D1 19970417; EP 0560855 A1 19930922; EP 0560855 B1 19970312;
US 5612668 A 19970318

DOCDB simple family (application)
GB 9102193 W 19911210; AU 9078991 A 19911210; DE 69125171 T 19911210; EP 92900512 A 19911210; US 7546493 A 19930722